

Title (en)

Control panel for a cooking range.

Title (de)

Schaltkonsole für Herde.

Title (fr)

Bandeau de commande pour cuisinière.

Publication

EP 0278261 A1 19880817 (DE)

Application

EP 88100664 A 19880119

Priority

DE 3702100 A 19870124

Abstract (en)

In known control panels, the numerous operating elements arranged next to one another in a row for the cooking plates and for the baking and roasting oven produce a confusing impression and thus render more difficult access to the individual operating elements so that incorrect operations cannot be avoided. The operating elements or actuating members for the cooking plates (18, 18', 18", 18'') and for the baking and roasting oven (2) of the cooking range are functionally grouped together in each case into a function block or function region (10 or 20) (Fig. 1). The control panel is suitable for built-in, built-under and free-standing cooking ranges, with gas or electric heating. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei bekannten Schaltkonsolen machen die in einer Reihe nebeneinander angeordneten zahlreichen Bedienungselemente für die Kochstellen und für den Back- und Bratofen einen verwirrenden Eindruck und erschweren deshalb den Zugriff zu den einzelnen Bedienungselementen, so daß Fehlbedienungen nicht zu vermeiden sind. Die Bedienungselemente bzw. Betätigungsorgane für die Kochstellen (18, 18', 18", 18'') und für den Back- und Bratofen (2) des Herdes sind funktionell zu je einem Funktionsblock bzw. Funktionsbereich (10 bzw. 20) zusammengefaßt (Fig. 1). Die Schaltkonsole ist für Ein-, Unterbau- und freistehende Herde sowohl mit Gas- oder Elektrobeheizung geeignet.

IPC 1-7

F24C 7/08

IPC 8 full level

F24C 7/08 (2006.01)

CPC (source: EP)

F24C 7/082 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] DE 810183 C 19510806 - ASEA AB
- [X] BE 703622 R 19680201 - ACEC [BE]
- [A] DE 1949906 U 19661117 - ALTMANN WALTER [DE]
- [A] CH 189597 A 19370315 - ELECTR FRIBOURGEOISES ENTREPRI [CH]

Cited by

EP1203914A3

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0278261 A1 19880817; EP 0278261 B1 19911211; DE 3702100 A1 19880804; DE 3866716 D1 19920123

DOCDB simple family (application)

EP 88100664 A 19880119; DE 3702100 A 19870124; DE 3866716 T 19880119